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Gym för funktionshindrade, Öppna dörrar på 
Friskis%Svettis i Tannefors var en verksamhet som var 
omtyckt samtidigt som den var inarbetad på Friskis. 
Många trivdes här. Verksamheten lades ändå ned vilket 
blev en stor bestörtning, besvikelse hos många. 
Verksamheten är efterlängtad. 

Det utlovades tidigare i år ett IOP-avtal vilket vore 
lovande men än har inget hänt. Visserligen vet jag att 
kommunens byråkratins kvarnar mal långsamt men det 
här är höjden. Snart är det sommar och semester och 
sedan börjar allt om igen. Det är många som behöver 
verksamheten för att bibehålla styrka/funktioner efter 
svåra olyckor och sjukdomar. Klockan tickar för oss alla. 

Så jag och många med mig undrar, När kan vi räkna 
med att  IOP-avtalet är avklarat och när kan vi 
återrgå till vårt älskade gym igen? När kan folk får 
hjälp igen i Linköpings kommun där alla uppmanas 
ta ansvar för sin hälsa? De funktionshindrade verkar 
dock vara exkluderade. 

Det vore på sin plats att erkänna från kommunens sida 
att nedläggningen av gymverksamheten har gjorts fel. 
Jag som skrev medborgarförslaget för 15 år sedan 
tänker kämpa för gymmet. Jag värnar om de 
funktionshindrade och de svaga. Men, det är en skam 



att en verksamhet som gynnar denna målgrupp lades 
ned och där kostades endast blev 300 000 kr, dessutom 
i en kommun som redovisar stora överskott. 

 Jag vill ha en tidsplan klart och tydligt för IOP-
avtalet, Tack!!!! 


